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V DZ priredili pravila, ki naj bi veljala tudi za državna podjetja

KANAL A, 04.05.2011, SVET NA KANALU A, 18.47

GREGOR TREBUŠAK: No danes pa smo v DZ dobili še en močan dokaz, da zakoni in pravila za vse pač ne
veljajo enako. Varuh kapitalskega trga Damjan Žugelj je tisti, ki se je boril proti tajkunom, kot sta Igor
Bavčar in Boško Šrot in omejil njune tajkunske pohode po gospodarstvu. V Mercatorju; Pivovarni Laško,
Istrabenzu in drugih podjetjih je namreč njune deleže enostavno blokiral. Tak je namreč tudi zakon in
takrat je to podpisala vsaj javno tudi politika. A ker imamo tudi v državi številna podjetja v državnih rokah,
bi morala enaka pravila veljati tudi zanjo in so veljala, vse do danes. v DZ je vladajoča politika namreč
dobesedno pohodila Damjana Žuglja in vsa pravila, ki veljajo na kapitalskih trgih. In čeprav Žugelj do
danes ni izgubil praktično niti enega primera na sodišču, kjer je uveljavljal pravila trga, se je politika
odločila, da pravila, ki veljajo za Šrota, za državna podjetja pač ne morejo veljati. Pravila se pač lahko
spreminjajo, če gre za nacionalni interes, pravi tisti, ki je Šrotu in Bavčarju omogočil tajkunske pohode.
Govori Breda Pečan.
BREDA PEČAN: Smo lahko mi laiki, pravni laiki, bolj bom rekla bolj razumemo, bolje razumemo ali pa
imamo pravico drugače razumeti določila 75. in 63. člena Zakona o prevzemih 1. Vendar je treba vedeti
še nekaj drugega, treba je vedeti, da smo mi tisti, ki sprejemamo zakonodajo.
TREBUŠAK: No pred DZ je naš kolega Marko Milenkovič. Marko, slišali smo dolgoletno poslanko V DZ, njej
vse tole ne zdi prav nič spornega?
MARKO MILENKOVIČ: Ja res Breda Pečan in vladajoča, vladajoča poslanska ekipa, vladajoča koalicija v
DZ so gladko sprejeli avtentično razlago Zakona o prevzemih in s tem pravila, ki so veljala toliko časa,
spremenili za nazaj. Čeprav so k temu ostro nasprotovali pravna služba DZ, pravna služba vlade in celo
Vrhovno sodišče. Ob tem pa poslanci sploh ne skrivajo, da so jih k temu prepričala podjetja, ki so pač v
to zgodbo vpletena. To je zelo slab signal seveda za celoten kapitalski trg. Damjan Žugelj pa je ogorčen
nad takšno zaušnico s strani politike. Pa si kar poglejmo izjavo direktorja Agencije za trg vrednostnih
papirjev Damjana Žuglja.
DAMJAN ŽUGELJ (Direktor Agencije za trg vrednostnih papirjev): Danes so zmagali politični interesi in
politične ambicije nad pravno državo. Danes smo dokazali, da v Sloveniji delujejo določeni lobiji in tisto
kar je najbolj žalostno je, da smo danes podprli tiste subjekte, ki so vseskozi kršili prevzemno zakonodajo.
TREBUŠAK: Marko jasno je, da je ta zakon zgolj v interesu politike, omenil si že gre tudi za lobije, za
kakšne lobije?
MILENKOVIČ: Ja seveda so podjetja, ki nastopajo v tej zgodbi so zelo močna ne. Tisti, ki so potrdili
to avtentično razlago danes v DZ, pa pravijo, da so to storili zato, ker bi sicer država in paradržavna
podjetja, lastniki teh paradržavnih podjetij, na prihajajoči skupščinski sezoni, ki se je že začenja, ostali
brez glasov in bi lahko nekateri manjšinski delničarji na skupščinah odločali o zelo pomembnih zadevah.
Vrhovno sodišče je to razlago poslancev že gladko zavrnilo, poslanci pa pravijo tudi, da bi državi, da
so državo ti postopki silili v objavo prevzemnih ponudb ali v odprodajo svojih deležev. Mali delničarji
sicer zahtevajo prav to in že napovedujejo ustavni spor pred Ustavnim sodiščem. Sicer pa nas je takšno
varovanje nacionalnega interesa tudi v preteklosti že zelo drago stalo in nas je tudi pripeljalo v razmere
v katerih smo sedaj.
TREBUŠAK: Marko najlepša hvala.

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji


	V DZ priredili pravila, ki naj bi veljala tudi za državna podjetja, Kanal A

